
Oświadczenie złożone 
przez senatora Marka Konopkę 

na 26. posiedzeniu Senatu 
w dniu 30 stycznia 2013 r. 

Oświadczenie skierowane do komendanta głównego Policji Marka Działoszyńskiego 

Szanowny Panie Komendancie! 
Zwracam się do Pana Komendanta o ponowne rozważenie decyzji w sprawie redukcji 75 etatów policyj-

nych w ramach garnizonu warmińsko-mazurskiego. Pozwolę sobie zwrócić uwagę na fakt, iż to kolejny krok 
w kierunku zmniejszenia liczebności garnizonu w tym województwie. W roku 2010 zatrudnienie wynosiło 
3738 etatów, a na rok 2013 wynosi już tylko 3602. Taki spadek budzi daleko idące obawy o stan warmińsko-
mazurskiej Policji, a co za tym idzie – także o bezpieczeństwo naszych mieszkańców. A zapewnienie poczu-
cia bezpieczeństwa obywateli to podstawowe zadanie każdego państwa. Eliminacja kolejnych etatów w gar-
nizonie skutkuje tym, iż zadanie to staje się awykonalne. 

Należy podnieść, iż sprawa budzi ogromne zaniepokojenie zarówno władz wojewódzkich, jak i lokalnych 
samorządów. Województwo warmińsko-mazurskie charakteryzuje się szczególnym położeniem i uwarunko-
waniami. Funkcjonuje tu między innymi tzw. mały ruch graniczny z obwodem kaliningradzkim, co w prosty 
sposób jest czynnikiem zwiększającym zagrożenie przestępczością. Dalsze eliminowanie etatów w garnizo-
nie tylko potęguje to zagrożenie i nie znajduje faktycznego uzasadnienia, co potwierdza opinia władz woje-
wódzkich, samorządowych oraz związkowych. Liczba sygnałów wpływających do mnie oraz koleżanek i ko-
legów parlamentarzystów ze strony władz i społeczeństwa jest ogromna. 

Wierzę, że argumenty dostarczone Panu Komendantowi stanowią odpowiedni materiał do nowelizacji sta-
nowiska określonego w zarządzeniu nr 88, a tym samym do przywrócenia liczby etatów do stanu z 2012 r. 

Z poważaniem 
Marek Konopka 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 




